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Els barcelonins són força opti-
mistes pel que fa al futur de la ciu-
tat. Aquesta és una de les conclu-
sions que es pot treure de l’En-
questa Post-electoral elaborada
pels serveis estadístics de l’Ajun-
tament i que es va presentar fa uns
dies.

Així doncs, l’estudi, fet després
de les eleccions municipals, mos-
tra que un 54,9% dels barcelonins,
quan se’ls pregunta sobre les
perspectives de futur, afirmen
que la ciutat “millorarà”, mentre
que un 9,8% creuen que “conti-
nuarà igual” i un 16,4% conside-
ren que “empitjorarà”. Per úl-
tim, un 19% asseguren no saber-
ho o no contesten. Pel que fa a la

percepció d’evolució del darrer
any, un 42% creu que la ciutat ha
millorat, un 34,4% que ha em-
pitjorat, un 24,4% que està igual
i un 8,3% que no ho sap o no con-
testa.

Tot i l’optimisme que mostren
pel futur, també cal dir que els
barcelonins, quan se’ls pregunta
per l’estat actual de l’economia,
l’opció majoritària és la ‘do-
lent/molt dolent’ amb un 39,9%,
mentre que un 34,8% creuen que
és ‘molt bo/bo’ i un 20,4% diuen
que és ‘normal/regular’.

PRINCIPALS PROBLEMES 
Pel que fa a l’apartat de l’en-
questa on es pregunta pel pro-
blema més greu que pateix la ciu-
tat, la resposta és la mateixa
que en els últims anys: l’atur.
Després de la desocupació
(21,3%) se situen els problemes

econòmics (12%) i l’estat dels
equipaments i serveis (7%).

VALORACIÓ POLÍTICA
Per últim, l’enquesta també pre-
gunta per la valoració de la gestió
del nou govern i dels líders dels di-
ferents partits polítics. 

En el primer cas, un 52% dels
enquestats considera que el nou
govern municipal està duent a ter-
me una gestió ‘molt bona/bona’,
un 21,9% la defineix com a ‘molt
dolenta/dolenta’, mentre que un
21,4% creuen que és ‘normal/re-
gular’.

Pel que fa a la nota als polítics,
la més ben valorada és Colau
(BComú), amb un 5,8. La seguei-
xen Trias (CiU), amb un 5,7; Bosch
(ERC), amb un 5,2; Lecha (CUP)
amb un 4,8; Collboni (PSC) amb
un 4,7; Mejías (C’s), amb un 3,3 i
Fernández Díaz (PP), amb un 3.

Primeres sensacions
» L’ Enquesta Post-electoral revela que el 55% dels barcelonins creuen que la ciutat millorarà en el futur
» Ada Colau és la política més ben valorada i obté una nota d’un 5,8, una dècima més que Xavier Trias

Albert Ribas
BARCELONA

PLE4El primer Ple de l’Ajunta-
ment va servir per tirar endavant
l’aprovació del cartipàs munici-
pal. Durant la sessió, l’oposició,
excepte ERC i la CUP, va rebut-
jar la proposta de l’equip de go-
vern de Barcelona en Comú de
reduir les remuneracions dels cà-
rrecs electes entre un 27% -en el
cas de l’alcaldessa- i un 15% -pre-
sidències de comissions o de
districte-.

Així doncs, amb l’esmena
presentada i aprovada per CiU,
Ciutadans, PSC i PP, el sou de
Colau serà de 100.000 euros, el
dels tinents d’alcaldes i porta-
veus de 98.192 euros, el dels pre-

sidents de grup municipal  de
92.600 euros, el de consellers del
govern i portaveus de l’oposició
de 84.532 euros i el de regidor
de 56.387 euros.  Tot i això, Co-
lau i els regidors de BComú co-
braran un màxim de 2.200 eu-
ros, tal com estableix  el seu codi
ètic. Els regidors de la CUP tam-
bé cobraran menys: 1.600.

La qüestió dels sous va ser  la
més polèmica del dia. Els porta-
veus de CiU, Joaquim Forn, i de
Ciutadans, Paco Sierra, van de-
manar al govern que eviti la “de-
magogia”, mentre que Trias  va
acusar el nou executiu d’enviar
“missatges propagandístics”. 

Aprovat el cartipàs, 
rebutjada la rebaixa de sous

L’enquesta mostra, d’una banda, que els barcelonins veuen el futur amb optimisme i, de l’altra, que aproven la nova alcaldessa. Fotos: Arxiu i Ajuntament
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Després d’algunes setmanes on semblava
que l’independentisme era incapaç de de-
cidir com es presentaria el 27-S, els esde-
veniments van fer un gir de 180 graus la set-
mana passada. Tres dies d’alta intensitat po-
lítica van servir perquè l’independentisme
configurés la seva candidatura. Aquí cal dei-
xar de banda la CUP, que des d’un primer
moment se’n va desmarcar.

La llista, batejada com a Junts pel Sí,
l’encapçalarà l’expolític i exeurodiputat
d’ICV-EUiA Raül Romeva i tindrà l’ex-
presidenta de l’ANC, Carme Forcadell,
com a número dos i la ja expresidenta
d’Òmnium, Muriel Casals, en la tercera po-
sició. Després d’aquestes tres figures de la
societat civil, tot i que en el cas de Rome-
va també és un polític, hi haurà l’actual pre-
sident de la Generalitat, Artur Mas, i el lí-
der d’ERC, Oriol Junqueras, que aniran en
el quart i cinquè lloc, respectivament. La
llista la tancarà l’exentrenador del Barça,
Josep Guardiola.

Durant la presentació de la candidatura,
feta al Museu d’Història, Romeva va par-
lar molt clar i va assegurar que “procla-
marem la independència: anem a totes”.
El cap de llista va afegir que “si el 27-S la
nostra proposta té majoria suficient, volem

que el parlament declari solemnement que,
en virtut d'aquest mandat, s'iniciï el pro-
cés d'independència”.

DESCONNEXIÓ LEGAL
El que es coneix de la llista és el següent.
En els llocs reservats per als polítics, la pro-
porció serà d’un 60% per a CDC i d’un 40%
per a ERC, mentre que hi haurà fórmules
per incloure representants de Demòcrates
de Catalunya i de Moviment d’Esquerres. 

El pacte també estableix que Mas serà
el president de la Generalitat i que una vi-
cepresidència serà per a ERC. L’acord
contempla que hi hagi un repartiment
dels consellers del 60% per a CDC i del 40%
per a ERC, mentre que la presidència del
Parlament seria per als republicans. Tot això
vindria després de les eleccions, per les quals
s’ha pactat concórrer amb bona part del
programa electoral que CDC, ERC i les en-
titats van pactar el 30 de març. Una altra
de les línies estratègiques que s’haurien pac-
tat és la possibilitat d’escurçar a sis o vuit
mesos el termini per declarar la indepen-
dència. Durant aquest període es duria a ter-
me la desconnexió legal.

Ara el repte de la candidatura serà bus-
car un suport majoritari i aconseguir que l’in-
dependentisme recuperi embranzida i
aconsegueixi penetrar on no ho ha fet.
Caldrà explicar els avantatges d’una Cata-
lunya independent i aclarir dubtes, alguns
dels quals repassem en aquesta pàgina.

» CDC, ERC i les entitats pacten la llista Junts pel Sí per a les eleccions del 27-S, liderada per Raül Romeva

Albert Ribas
BARCELONA

10 preguntes amb resposta

ESTRUCTURES
QUINS INSTRUMENTS
D’ESTAT NECESSITARIA
CATALUNYA?
Qualsevol Estat necessi-
ta, per poder funcionar,

una sèrie d’estructures que el fan via-
ble. Moltes d’elles ja existeixen, com les
forces de seguretat. La més prioritària
és l’agència tributària, que hauria de
gestionar els impostos catalans. Pel que
fa al model d’Estat, una República és
l’opció més compartida. 

IMPOSTOS
COM FUNCIONARIA 
LA HISENDA PRÒPIA 
DE L’ESTAT CATALÀ?
Catalunya ja disposa ac-
tualment de l’Agència
Tributària de Catalunya

(ATC), que s’encarrega de gestionar els
impostos que són competència de la
Generalitat. Per tant, l’estructura ja
existeix i només s’hauria d’assumir la
gestió dels impostos que ara adminis-
tra l’Estat espanyol, com l’IVA o l’IRPF.

ESPANYA
QUINA RELACIÓ 
TINDRIEN CATALUNYA 
I ESPANYA?
El nou Estat català man-
tindria una relació veïnal

amb Espanya, com la que té ara Es-
panya amb França o Portugal. Seria
una relació d’igualtat, de tu a tu. Com
que Catalunya formaria part de l’espai
Schengen si continués a la Unió Euro-
pea, no hi hauria cap mena de fronte-
ra entre els dos estats.

UNIÓ EUROPEA
EL NOU ESTAT CATALÀ
QUEDARIA FORA DE LA
UNIÓ EUROPEA?
La UE no disposa de cap
norma específica que re-

guli la secessió interna, per la qual cosa
la permanència de Catalunya dins la
Unió dependria d’una decisió essen-
cialment política dels caps d’Estat i de
Govern dels països membres. Per altra
banda, sortir de la UE no implica ha-
ver d’abandonar l’euro.

EMPRESES
QUÈ PASSARIA AMB LES
MULTINACIONALS QUE
HI HA A CATALUNYA?
Si el nou Estat garantís
la seguretat jurídica de

les empreses, una fiscalitat competiti-
va i unes infraestructures de primer ni-
vell, les multinacionals no tindrien
cap raó per marxar de Catalunya. Cal
tenir en compte que Barcelona està con-
siderada una de les ciutats europees
més atractiva per als negocis.

PENSIONS
LES PENSIONS I LES 
PRESTACIONS D’ATUR
ESTARIEN GARANTIDES?
Segons els càlculs de la
conselleria d’Economia,
un Estat català indepen-

dent podria fer front perfectament a les
pensions i a les prestacions d’atur. Ac-
tualment, Catalunya aporta al voltant
d’un 19% de les cotitzacions socials de
l’Estat espanyol i només rep, en con-
trapartida, el 17% de les prestacions.   

IMMIGRACIÓ
QUÈ PASSARIA AMB LES
PERSONES QUE JA TENEN
DOBLE NACIONALITAT?
Hi ha molts ciutadans
estrangers que, al cap
d’un temps de residèn-

cia, han aconseguit la doble nacionali-
tat: l’espanyola i la del seu país d’ori-
gen. En un Estat català, la triple na-
cionalitat seria possible jurídicament
sempre que les noves lleis i els tractats
entre estats ho permetessin.

LLENGUA
EN QUINA SITUACIÓ
QUEDARIA EL CASTELLÀ
EN EL NOU ESTAT?
En una Catalunya inde-
pendent, el català pas-

saria a ser llengua d’Estat a tots els efec-
tes i esdevindria la llengua comuna en
l’espai públic. Pel que fa al castellà, i te-
nint en compte que és la primera llen-
gua de molts catalans, hauria de tenir
un estatus de reconeixement especial
a l’Estat català.

DOCUMENTS
EL CARNET DE CONDUIR
I ALTRES DOCUMENTS
SEGUIRIEN SENT VÀLIDS?
Després de la constitució
del nou Estat, s’haurien

de seguir aplicant les lleis espanyoles
en certs àmbits per facilitar la transi-
ció cap a la legislació pròpia. Per tant,
tots els documents continuarien sent
vàlids. De fet, ja s’està implantant el
carnet de conduir europeu, que facili-
taria molt les coses.

BARÇA
EN QUINA LLIGA 
JUGARIEN EL BARÇA
I L’ESPANYOL?
Jurídicament, les lligues
són creades per associa-

cions privades. Per tant, els dos equips
catalans podrien seguir jugant a la
Lliga de Futbol Professional (LFP) es-
panyola sense cap impediment legal. En
aquest sentit, també podrien jugar a
qualsevol altra lliga europea si ho vol-
guessin i fossin acceptats.

Ara (sí que) és l’hora

REDACCIÓ4Qui no formarà part de la llis-
ta independentista encapçalada per Ro-
meva és la CUP. El partit de l’esquerra in-
dependentista va deixar clar des d’un
primer moment que la seva aposta era una
llista sense polítics i que es desmarcaria de
tot el que no fos aquesta opció.

El diputat de la CUP, Quim Arrufat,
es va mostrar crític amb l’acord entre
CDC, ERC i les entitats sobiranistes i va
considerar que  es tracta del “projecte” que
Mas va presentar en la seva conferència
del 25 de novembre. Arrufat va afegir que
s’han “perdut” nou mesos del procés i va
apuntar que ara els contraris a la inde-
pendència podran articular el seu discurs

al voltant de “Mas, el seu lideratge i les se-
ves polítiques”. Tot i això, el diputat cu-
paire es va mostrar disposat a pactar un
punt al programa electoral que permeti
“visualitzar” les candidatures indepen-
dentistes per tal que el 27-S sigui plebis-
citari.

Les crítiques de la CUP al pacte tam-
bé van arribar en boca de David Fer-
nàndez, que va afirmar que en aquest
acord “la pluralitat i complexitat d’aquest
país no hi cap”.  Fernàndez va revelar que
en la primera reunió de la cimera es va
trobar amb la “sorpresa” que la propos-
ta de candidatura sense polítics havia es-
tat descartada prèviament.

La CUP, pel seu compte
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Un diari plural Un diari participatiu

Actualitat a la xarxa

Blanques , “Junts pel Sí” amb
partits i entitats sobiranistes, ju-
guen i prenen la iniciativa, les fit-
xes de l’escaquer es mouen. De les
negres hi ha qui s’enroca, la Torra
Mariano Rajoy amb el Rei amb
cara de pomes agres, molts es
mouen en funció de la llista, hi ha
qui fan burleta i ironia com la
Dama Sáenz de Santamaria i el
Cavall Margallo, els peons de Po-
demos, IVC o EUiA que fan el seu
joc sense cap transcendència, els
alfils del PSC i Unió corrent a
munt i a vall sense tenir gens clar
què han de fer ni quin camí se-
guir, les torres del PP i Ciutadans
encastellats en les seves dèries, el
cavall del PSOE fent saltirons
amb promeses de canvis que ja
no se’ls creu ningú. 

Jugada mestra, mentre les pe-
ces negres es distreuen amb els
peons blancs, els cavalls blancs de
la CUP, tenen clar què han de fer
i arrasen els peons negres. Blan-
ques passen de la defensiva a l’o-
fensiva, on cada una de les peces
sap què ha de fer, desplegades so-
bre l’escaquer en posició d’atac,
amb la tàctica estudiada i intel·li-
gent, els moviments de les peces,
han de ser ràpids i precisos, sense
vacil·lacions. És l’hora de saber en
quin bàndol es juga, sense enga-
nys ni subterfugis; ara sabrem qui
és qui i si juguen a blanques o ne-
gres, tots es van posicionant sense
ambiguïtats i el ventall electoral
quedarà clarificat. 

Durant la partida caldrà sa-
crificar fitxes, segur, però serà per
a obtenir un bé general i col·lectiu
com és la independència, per
aconseguir un estat nou amb una
societat més justa, igualitària i fe-
liç. Ara va de debò, amb aquest
panorama, xec i mat al Rei. 

4Això promet
per Jordi Lleal

#ConversaTensa#JuntsPelSí #Desglaç

4Gràcies Catalunya
per Paco Escudero 

La mare ha marxat a València,
com cada estiu. Quan torni farà
95 anys, ella diu sempre que va
amb l'any i així no se li obliden
els anys que compleix. Jo crec
que cada any es renova, ja que
cada any està més jove i és més
sàvia. Amb l'edat ha agafat un
cert aire de serenitat i lucidesa.
Sempre ha estat una dona in-
tel·ligent i elegant. 

Recordo quan anava a bus-
car-la a les botigues on la des-
crivien com una dona alta i
molt educada. Ella és així. Bé, ja
no tan alta, però continua tenint
una educació exquisida. Enyo-
ra el seu Madrid natal i els ra-
cons que han estat l’esceno-
grafia de la seva infantesa: el
carrer Carretas, els Jerónimos
o el lleó de Las Cortes, estàtua
en què pujava al damunt quan
anava a escola, entre altres in-
drets. Sempre en parla d'això,

amb joia, però també amb do-
lor pels fets terribles de la seva
infància. 

La mare, com tota la família,
estima Barcelona i Catalunya, la
capital i el país que ja fa molts
anys li van brindar una nova
oportunitat, i lloc onhem nascut
i crescut els seus fills, nets i
besnéts. Ens mira comprensiva
pel fet que avui gairebé tots si-
guem independentistes. La fa-
mília s’ha fet en aquesta terra i
ens sentim catalans perquè som
catalans. Els nostres cognoms
s'han barrejat amb cognoms
autòctons, si és que un cognom
te importància. I els records de
la terra d'origen s'han diluït en
les vivències d'aquesta. I aquí es
quedarà la mare, al costat de l'à-
via. Perquè aquí vam donar ter-
ra a les nostres arrels, i aquí han
crescut les nostres branques.
Gràcies Catalunya.

@eduardorepi: Cansados, desesperados
porque España no tenía miras de cambiar,
tomaron la decisión de cambiar ellos. El 27
Catalunya #JuntsPelSi Llibertat.

@RafaelPradas: Tots els dies són històrics
per una raó o altra, però el restabliment de
relacions entre Cuba i Estats Units ho és
realment.

@Will_1981 El Miguel Ángel Revilla pot
passar-se pel folre la confidencialitat de la
conversa entre Mas i el rei, veig. Està bé,
això.

Quan es va tancar el principi d’a-
cord de la llista del “sí-sí” de
CDC, ERC i la Santíssima Tri-
nitat del sobiranisme organitzat
–ANC, Òmnium i AMI-, Jordi
Sànchez, president de l’Assem-
blea i extraordinari jugador de
pòquer, va marxar cap a Via La-
ietana. En un bar d’aquest de
franquícia –aquesta mena de
factories de la maionesa– va
prendre una canya i un parell de
pintxos. Es va descomprimir
amb una cerveseta.

El dia abans va picar unes
galetes de Camprodon, les Bir-
ba, a les cinc de la tarda a Palau.
És el preu que s’ha de pagar per
reunir-se amb un president que
la gana no el fa córrer. El procés
no és el Palace, ni els Sants
Jordi generosos del tripartit.
Això és prou clar. 

La cerveseta és un bon ex-
emple d’allò que configura l’in-

dependentisme, estigui en-
quadrat en la llista del “sí-sí” o
en la indispensable llista de la
CUP. La cerveseta i les Birba
demostren que l’independen-
tisme és la nova aliança estra-
tègica de les classes populars,
treballadores i mitjanes per la
igualtat; pel benestar; pel bé
comú; per acabar amb una
economia concessional i una
oligarquia fatxenda que s’ha
demostrat ineficient i forasse-
nyada; per garantir la salut,
l’ensenyament i la justícia so-
cial. Hi ha qui diu defensar el
mateix però, ves per on, ho vol
sotmès a la voluntat de la co-
rona espanyola. I, a més, diuen
que són d'esquerres. Fins i tot,
diuen que són tan d'esquerres
que seran capaços de donar
lliçons d'esquerranisme a Da-
vid Fernàndez, Muriel Casals,
Toni Baños o Quim Arrufat. 

per Quico Sallés, periodista d’El Singular Digital

4Una canya i dos pintxos
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“Valoro molt positivament la
trobada, sobretot després de
quatre anys amb CiU al govern
on no hi va haver diàleg amb
l’antiga regidora Rognoni”.
Aquesta és la valoració que fa el
president de l’Associació de
Veïns del Turó de la Peira, An-
tonio Silva, a Línia Nou Barris,
de la trobada que es va celebrar
la setmana passada entre la
nova regidora, Janet Sanz,  i les
entitats i associacions del dis-
tricte. 

La trobada, segons han ex-
plicat des del Districte, va servir
per “encetar la línia de diàleg
continu del govern de Nou Ba-
rris amb els representants de les
xarxes veïnals per tal de definir
conjuntament el full de ruta del
districte per als propers quatre
anys”. Durant la seva interven-
ció, Sanz va remarcar que les
prioritats del govern municipal
són “la lluita contra la desigual-
tat i  l’atur, amb mesures per ga-
rantir els drets socials bàsics i
per crear ocupació”.

Per la seva banda, Silva afe-
geix que la reunió va servir per-
què la nova regidoria “proposés
alternatives als esquemes de go-
vern dels últims quatre anys”. Al
mateix temps, el president dels
veïns del Turó de la Peira desta-
ca el fet que Janet Sanz “es va
mostrar molt oberta amb les en-
titats” i celebra que el nou govern
vulgui “revaloritzar els consells de
barri perquè fins ara han estat in-
útils”. Silva afegeix que una de les

demandes que va fer com a re-
presentant dels veïns del seu ba-
rri va ser que “hi hagi més coor-
dinació i presència de la Guàrdia
Urbana i els Mossos en temes de
prevenció al Turó de la Peira”.

Un altre dels assistents a la
reunió, Antoni Tallada, de la
plataforma contra els desnona-
ments 500x20, també es mostra
satisfet amb aquesta primera
trobada i destaca que “ara hi ha
noves maneres de fer”. Tot i
que Tallada remarca que la tro-

bada només va ser una primera
presa de contacte, afegeix que
detecta en el nou govern “més
ganes de lluitar contra els des-
nonaments”. “Esperem que es
reforcin les oficines d’habitatge
i es faci més prevenció en la
qüestió dels pisos buits”, conclou
Tallada.

GRUPS DE TREBALL
Durant la trobada, les entitats i
el Districte van acordar la crea-
ció de grups de treball per trac-
tar diferents qüestions, com ara
l’elaboració del PAD (Pla d’Ac-
tuació del Districte), la partici-
pació ciutadana en l’adminis-
tració de Nou Barris, el pla d’e-
quipaments i la revisió de les
subvencions i els ajuts.

Per acabar, la regidora  tam-
bé es va comprometre a convo-
car un Ple extraordinari sobre la
pobresa el més aviat possible. 

Una imatge de la primera trobada entre Sanz i les entitats. Foto: Ajuntament

Satisfacció entre les entitats per
la primera reunió amb Janet Sanz
» Es va celebrar dijous 16 i va servir per acordar la creació de grups de
treball per tractar conjuntament les principals qüestions del districte

Can Basté celebra 20 anys 
i deu de gestió veïnal

EFEMÈRIDE4El Centre Cívic Can
Basté celebra aquest juliol  una do-
ble efemèride. D’una banda fa
20 anys que va obrir les seves por-
tes i, de l’altra, es  compleix una dè-
cada de gestió veïnal a través de
l’entitat Turó Acció Sociocultural
(TASC). De cara a la tardor, per ce-
lebrar les efemèrides, el centre pre-
para diverses exposicions i itine-
raris històrics teatralitzats.

GESTIÓ CIUTADANA
Can Basté arriba als 20 anys amb
una tasca pendent. Les vuit enti-
tats que gestionen l’equipament

amb el nom de Turó Acció So-
ciocultural volen renovar-ne el
conveni, però demanen que
aquesta vegada sigui de caràcter
ciutadà. Es tracta de la idea que te-
nien els veïns quan van començar
a reivindicar la recuperació de la
masia, als anys vuitanta. 

La TASC i l’Associació de
Veïns i Veïnes del Turó de la Pei-
ra recorden que sempre han apos-
tat per una gestió veïnal que afa-
vorís el contacte directe amb el ba-
rri i perquè fos el mateix barri el
que dirigís l’activitat cultural de
Can Basté. 

Mor el nadó presumptament
apallissat pels seus pares

SUCCESSOS4El nadó de 28
dies que va ingressar el dilluns
dia 6 de juliol a l’Hospital Vall
d’Hebron després d’haver rebut,
presumptament, una pallissa
dels seus pares -veïns de Nou
Barris-, va morir tres dies més
tard després de no haver pogut
superar les ferides que va patir.

Els Mossos d’Esquadra van
detenir la parella, de només 20
anys, l’endemà de la presump-
ta pallissa, als quals se’ls hi ha
imputat un delicte d’homicidi.
La parella, abans de ser traslla-
dat a  la comissaria de les Corts,

va negar, durant les hores que va
passar a les dependències de la
Unitat d’Investigació de Nou
Barris, haver maltractat el seu
nadó.

TRUCADA AL 112
La nit del dia dels fets, la pare-
lla va telefonar al 112 per alertar
que el nadó estava inconscient.
Tot seguit l’ambulància el va
traslladar al Vall d’Hebron, on
va ingressar en coma cerebral.
Va ser al mateix hospital on la
parella va quedar detinguda
pels Mossos d’Esquadra.

Albert Ribas
NOU BARRIS

Sanz es va 
comprometre a
convocar un Ple 
sobre pobresa 

Can Basté és un emblema del Turó de la Peira. Foto: Ajuntament

Fe d’errades | Exposició històrica sobre la seu del Districte
La passada edició del Línia Nou Barris incloïa un reportatge on s’explicava la història de

l’edifici on actualment hi ha la seu del Districte i el seu passat com a hospital mental. En un
apartat del reportatge s’informava sobre una exposició centrada en aquest passat històric,

on faltava afegir que està organitzada pel Grup d’Història de Nou Barris-Can Basté.   
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Èxit del documental sobre 
la Trinitat Nova fet pels veïns
CULTURA4‘Crónicas de la Tri-
nitat Nova: historias de barrio’.
Aquest és el títol del documen-
tal que un grup de veïns d’a-
quest barri de Nou Barris, amb
el suport del pla comunitari del
barri i el punt Òmnia, han pro-
duït per recordar la vida de la
Trinitat Nova dels darrers 60
anys.

El documental, que es va
presentar el passat dia 13 de
juny a la Casa de les Aigües, ha
estat molt ben acollit entre els
veïns, que van omplir la sala on
s’exposava, tant el primer dia
com en la seva segona projecció,

que es va fer fa 10 dies. Es trac-
ta d’un document que recull el
testimoni de diferents veïns a
través d’entrevistes fetes du-
rant tots els dijous d’un període
d’un any.

La idea de fer el documental
va néixer després d’una exposi-
ció fotogràfica que dos veïns del
barri van fer per mostrar la
transformació de la Trinitat Nova
al llarg de les últimes dècades. 

A partir d’ara la intenció
dels creadors del documental és
fer un arxiu divulgatiu que per-
meti recollir tota la memòria
viva del barri.  

El Parc Central de Nou Barris  va
acollir fa dues setmanes la tret-
zena edició del Festival de Blues
de Barcelona, convertit de ja fa
temps en un referent interna-
cional organitzat per l’associació
del districte Capibola Blues.

El festival, que va començar
el passat dia 2 de juliol i va aca-
bar el dia 12, va tenir el Parc
Central de Nou Barris com a seu
els dies 10 i 11. L’altra seu del fes-
tival va ser el Poble Espanyol i al
llarg d’aquests deu dies també es
van fer altres activitats en dife-
rents punts de la ciutat.   

Els primers concerts es van
fer el dia 10 a partir de dos
quarts de vuit del vespre. Els en-
carregats de donar el tret de sor-
tida a les sessions del Parc Cen-
tral van ser les bandes Sweet
Martha & The Blues Workers i
la Barcelona Blues Reunion i el
francès Nico Wayne Toussaint,
que van oferir uns recitals molt
aplaudits pel públic.

L’endemà va arribar un dels
moments més esperats del fes-
tival, l’actuació de la llegenda
nord-americana del blues i gui-

tarrista, Sonny Rhodes, autor de
més de dues-centes cançons i un
dels pocs bluesmen que domina
tots els recursos del Lap-Steel
Guitar, un instrument semblant
a la guitarra sense pal i que es
toca assegut recolzant l’instru-
ment a sobre dels genolls.

El mateix dia també van to-
car el santanderí Jimmy Bar-
natán, que va presentar el seu
quart disc d’estudi acompan-
yat per la banda The Cocconers
i A Contra Blues, la banda guan-
yadora de l’European Blues Cha-
llenge que els acredita com la

millor formació europea de
blues del 2014.

UNA APOSTA TRANSVERSAL
Els organitzadors del festival ex-
pliquen que el seu objectiu és  “di-
fondre el blues entre tots els pú-
blics, apostant per la gratuïtat dels
espectacles i per una programa-
ció amb el millor del panorama
del blues nacional i internacio-
nal”. Una aposta que és un èxit i
que els dies 10 i 11 va quedar de-
mostrat després que més de
2.000 persones passessin pel
Parc Central de Nou Barris.

La Barcelona Blues Reunion, una de les protagonistes del festival.Foto: BBF 

El Parc Central de Nou Barris
acull el millor blues del moment
Redacció
NOU BARRIS
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Com valora aquestes prime-
res setmanes de feina al
capdavant del districte?

Molt intenses però també molt gra-
tificants. La rebuda per part de les en-
titats ha estat molt positiva i tot
plegat albira un mandat de col·la-
boració, diàleg, suport i reconeixe-
ment mutu.

Vostè és l’únic membre de l’equip
de govern amb experiència com a
regidor i ha estat l’escollida per li-
derar el districte que arrossega
més reivindicacions i situacions
complicades. L’experiència li dóna
tranquil·litat?
Per a mi, aquest és un dels districtes
més apassionants, precisament per
les reivindicacions que comenta.
És un plaer estar al capdavant de
Nou Barris. Dit això, és evident que
tinc cert avantatge perquè he pogut
estar els últims quatre anys treballant
braç a braç amb moltes entitats
aquí al districte. Però la tranquil·litat
no me la dóna tot això, sinó el dià-
leg i la col·laboració que estic trobant
per part dels veïns i veïnes. Tothom
vol reconstruir els ponts amb el
districte que s’han trencat en els da-
rrers anys.

Durant el mandat passat vostè es
va mostrar molt crítica amb la
política d’Irma Rognoni. Què no-
taran de diferent els veïns amb
vostè de regidora?
Suport, reconeixement i respecte.
Són les tres coses que des del minut
zero he intentat traslladar-los. Per
exemple, recentment vaig assistir a
la Prospe Beach, al barri de la Pros-
peritat, i els veïns em van dir que era
la primera vegada que un regidor  de
govern hi anava. Coses com aques-
ta sorprenen. Crec que fins ara hi ha-
via una relació molt puntual entre
bona part dels veïns i la regidora.

Vostè és veïna de Sant Andreu.
L’anterior regidora va rebre di-
verses crítiques per no ser de Nou
Barris. La preocupa que a vostè li
pugui passar el mateix?
No. De fet, visc molt a prop d’aquí, just
a la frontera amb el barri de Porta, per
sota de la Meridiana, i pujo cada dia
a peu a treballar. Però jo crec que no
es tracta de ser o no ser veí d’un lloc
en qüestió, sinó de la sensibilitat que
tens respecte a les qüestions de la gent
d’aquest lloc.  La proximitat i l’acces-
sibilitat són el que realment importa.
La teva residència no pot ser un ele-
ment de frontera. Jo intentaré que en
el meu cas això no sigui un retret.

Coneix bé la realitat de Nou Barris?
Encara em falta molt coneixement i
tinc moltes ganes de treballar-ho i de
tenir més presència al carrer per
anar endinsant-me en les diverses re-

alitats de tots els barris. Però, since-
rament, i amb molta humilitat, crec
que tinc clar quines són les prioritats
que cal treballar per millorar la si-
tuació del districte.

Una d’aquestes prioritats passa
per aconseguir que els veïns de
Nou Barris no se sentin exclosos de
les decisions que es prenen a Sant
Jaume, com així han denunciat so-
vint. Què té pensat fer?
Una de les primeres coses que ja
hem fet ha estat convocar totes les
associacions de veïns del districte
per presentar-nos, conèixer-les i
escoltar-les i així començar a definir
el full de ruta conjunt per poder des-
envolupar el que ha de ser el futur
Pla d’Actuació de Districte.  

Es reunirà també amb Nou Barris
Cabrejada?
Sí, i tant! No ho tinc en agenda en-
cara, però és clar que ens reunirem.
Creiem que és un actor  fonamental.
Tenim moltes ganes d’establir una re-
lació de diàleg fluida amb ells i espero
que puguem treballar plegats des
del minut zero. Com a mínim ja els
puc garantir reconeixement i res-
pecte. Se’ls tractarà com l’actor fo-
namental que són, a nivell de districte
però també de ciutat.

Que vostè, com a regidora de Nou
Barris, sigui present a la comissió
mixta de prevenció de desnona-
ments és un exemple d’aquest
nou pes que es vol donar a Nou Ba-
rris en el conjunt de la ciutat?
Sí. De fet, com a regidora de Nou Ba-
rris em sento molt acompanyada per
aquest govern municipal. Estic segur
que les actuacions que són cen-
trals per a Nou Barris ho seran tam-
bé per al govern de la ciutat. I jo faré
tot el possible perquè Nou Barris si-
gui un dels districtes forts d’aquest
mandat.

Només començar ja van anun-
ciar que estudiarien reforçar el per-
sonal de l’Oficina d’Habitatge de
Nou Barris. Ho tenen analitzat ja?
Hi estem treballant. Fa molt poc
que governem i costa prendre de-
cisions tan ràpides, però algunes,
com aquesta, ja estan en camí. In-
tentarem que de cara a la tardor pu-
guem tenir aquest enfortiment ja
desenvolupat per donar els millors
serveis a la ciutadania. El que sí que
ja estem fent és aturar totes les sol·li-
cituds de desnonament que ens
arriben. Els ajornem i treballem per
trobar solucions en cada cas.

Precisament el mandat va co-
mençar amb l’alcaldessa i vostè in-
tercedint en desnonaments aquí
a Nou Barris. Va ser més simbòlic
que altra cosa?
Va ser una acció carregada de sim-
bolisme, sí, però en el bon sentit de

la paraula. Perquè volíem demostrar
que aquesta serà la nostra prioritat,
no una anècdota.

Tot plegat va originar la primera
polèmica del mandat, perquè CiU
va assegurar que aquells desno-
naments ja els havia aturat Trias.
El que ens vam trobar és que la ma-
joria estaven oberts i va caldre per-
sonar-s’hi per intercedir-los. Si no hi
haguéssim anat, aquells desnona-
ments s’haurien produït.

Més enllà de les solucions d’e-
mergència, quines mesures es-
tructurals impulsaran per com-
batre aquesta problemàtica?
Mesures que ens permetin actuar
preventivament, no reactivament. El
que no pot ser és que hàgim dis-
senyat un protocol d’actuació davant
dels desnonaments que faci neces-
sari que un càrrec electe hagi de per-
sonar-s’hi perquè no es produeixin.
Nosaltres ja estem aconseguint que
no s’hagi d’intercedir en molts des-
nonaments, perquè prèviament ja hi
ha hagut diàleg amb l’entitat finan-
cera i s’han ajornat. Això es pot fer,
però requereix una feina prèvia, és
clar. I l’anterior govern es limitava a
presentar-se a l’últim moment al
desnonament, si és que s’hi presen-
tava, per intentar-lo aturar.

Alguna cosa més devia fer...
Bé, com a mínim era poc efectiu, el
que feia. Crec que hi havia una mala
planificació i un mal disseny. I també
crec que la regidora del districte es va
sentir molt sola a l’hora de lluitar con-
tra aquesta problemàtica. En primer
lloc, perquè per a l’anterior govern

aquesta no era una prioritat, i, en se-
gon lloc, perquè la mateixa regido-
ra havia trencat molts ponts de dià-
leg amb les entitats. 

Aquesta tensió entre el districte i
algunes entitats es podia presen-
ciar als plens i a les audiències
amb policia a la porta. En aquest
cas, què plantegen?
De policia, la justa i necessària. No-
saltres volem obrir les portes del dis-
tricte a tots els veïns i veïnes. Tenim
una seu excepcional que ens permet
fer-ho. Hi posarem tots els esforços
perquè la gent no senti que no pot
participar. El missatge de ‘vostè no hi
cap’ era molt negatiu. Com que no hi
cap? A la seu del districte hi cap to-
thom. Cal més participació i treba-
llarem perquè així sigui.

I per al petit comerç, què faran per
ajudar-lo, ara que ja ha tingut una
reunió amb el sector?
Seguirem desenvolupant el Pla de
Comerç que ells, conjuntament amb
el districte, van impulsar. Així m’ho
han demanat els comerciants i jo no
tinc cap intenció de desfer la feina
ben feta que s’ha fet fins ara. En re-
sum, treballarem perquè no s’abai-
xin més persianes.

Quan vostè abaixi la persiana del
mandat d’aquí a quatre anys, quin
Nou Barris espera poder deixar?
Un Nou Barris on la participació sigui
un element quotidià i on s’hagin po-
gut desenvolupar projectes fruit de
les reivindicacions de la gent. I, so-
bretot, que les desigualtats siguin
menors que les d’ara. Hi posarem tots
els recursos per fer-ho possible.

“Tractarem Nou Barris
Cabrejada com l’actor
fonamental que és”

“De policia, la justa
i necessària. Volem
obrir les portes del
districte a tothom”

Perfil | Ecosocialista amb experiència a l’oposició
Nascuda a Tamarit de Llitera, Janet Sanz és veïna de Sant Andreu i llicenciada en dret i ciències polí-
tiques i de l’administració per la UPF. En l’anterior legislatura, des del grup d’ICV-EUiA a l’oposició,

va mostrar-se molt crítica amb la política d’Irma Rognoni a Nou Barris i amb la d’Antoni Vives al
capdavant d’Urbanisme, un àmbit que ara també lidera ella com a quarta tinent d’alcalde.  

Janet Sanz / regidora de Nou Barris

Janet Sanz, la nova regidora de Nou Barris, ens rep poques setmanes després
d’haver començat a governar el districte. “La majoria de coses que veuen al
despatx no són meves, encara no he tingut temps d’adaptar-lo”, comenta 
somrient. Assegura que l’apassiona Nou Barris i que és un “plaer” liderar-lo.

Arnau Nadeu
NOU BARRIS
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Una de les portes de la ciutat
canvia el seu aspecte. El passat
dilluns van començar els treballs
nocturns de reurbanització del
pont de Sarajevo -les obres ha-
vien començat a mitjans del
mes de maig i acabaran el des-
embre-, que permetran millorar
la connexió pels vianants entre
la Trinitat Nova i la Trinitat Ve-
lla, del districte de Sant An-
dreu.

La reforma, segons l’Ajun-
tament, pretén resoldre el ca-
ràcter prioritari per a vianants
de la infraestructura, i s’em-
marca en el conjunt de millores
que s’han fet o que estan en mar-
xa als dos territoris que separa.

LES TASQUES, DE NIT
Les obres es fan durant les nits
de diumenge a dijous, entre les
11 i les 5 de la matinada, i con-
sisteixen en la col·locació de
xarxes de seguretat i elements de
suport dels futurs voladius i en

la retirada de la barana del pont.
Aquests canvis es fan durant la
nit per tal de minimitzar la res-
tricció de carrils de circulació so-
bre l’avinguda Meridiana, una de
les artèries viàries del districte i
de la ciutat.  L’Ajuntament pre-
veu que els treballs nocturns
s’allargaran fins al dia 20 d’agost.

ELS CRITERIS
El pont fa possible una millor
interacció entre vianants i vehi-

cles, i reforça la seva funció com
a porta d’entrada a la ciutat. A
més, amb les reformes, l’Ajun-
tament pretén accentuar la vo-
cació d’aquesta infraestructura
com a un espai urbà per als
veïns més i no limitar-lo al seu
ús viari. Un cop hagin acabat les

obres, el pont de Sarajevo que-
darà incorporat als dos espais re-
centment urbanitzats del seu
entorn.

GREEN BRIDGE
La reforma també contempla la
incorporació d’elements que mi-
lloraran l’eficiència energètica del
pont, de manera que se’l podrà
considerar un green bridge. Un
mur vegetal servirà per millorar
la qualitat del paisatge urbà.

Per a la seva il·luminació
s’han triat llums LED que re-
dueixen el consum i afavoreixen
l’estalvi. Aquesta instal·lació
compta amb plaques fotovol-
taiques que serviran per captar
energia. 

La pavimentació es farà amb
formigó  i asfalt, i el seu disseny
discontinu reforçarà la idea d’ús
prioritari per al vianant. A més,
el formigó és fotocatalític, ja
que absorbeix els òxids de ni-
trogen, cosa que permet millo-
rar la qualitat de l’aire i el pavi-
ment està format d’unes pedres
(glow stone) que durant la nit
alliberen energia lumínica que
han acumulat al llarg del dia.

El Pont de Sarajevo es renova
» En marxa el procés de reurbanització d’aquesta infraestructura que uneix la Trinitat Vella i la Trinitat Nova 

» Les obres transformaran el pont en un nou espai urbà on els veïns guanyaran protagonisme

Està previst que les obres del Pont de Sarajevo acabin el desembre. Foto: Google Maps

Les obres milloraran
l’eficiència del pont,
que tindrà plaques

fotovoltaiques

Redacció
NOU BARRIS

Canvis a la Via Júlia

OBRES4Els treballs de remo-
delació del pont de Sarajevo no
són els únics que estan en mar-
xa al districte.

Fa dues setmanes van co-
mençar els treballs de pavimen-
tació del tram de la Via Júlia
comprès entre el carrer de Sant
Francesc Xavier i la Via Favència.

Els primers treballs es des-
envolupen en la calçada de la

banda del Besòs en sentit ascen-
dent, fet que comporta desvia-
ment de trànsit i de la circulació
d’autobusos.

Un cop s’hagi acabat aquest
tram, es treballarà a la calçada del
costat del Llobregat, que farà
que la circulació de vehicles tam-
bé es vegi afectada.

En total es renovaran 8.165
metres quadrats de paviment.
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El que semblava un tema gaire-
bé mort, ara ha ressorgit de les se-
ves cendres, i amb força. L’Ajun-
tament va mantenir abans-d’ahir
una reunió amb el teixit comer-
cial i associatiu de Nou Barris,
Sant Andreu i el Clot i amb els
grups polítics municipals per as-
solir “un màxim consens” i pre-
sentar una proposta diferent a
l’ampliació de l’Heron City.

I és que el projecte segueix viu.
El passat 19 de desembre, l’ante-
rior govern va suspendre de ma-
nera temporal l’ampliació del
centre comercial, que preveia in-
crementar en més de 6.000 me-
tres quadrats la seva superfície co-
mercial. Tanmateix, segons ha
informat l’actual govern, la noti-
ficació d’aquesta suspensió es va
presentar fora de termini. Per
tant, l’ampliació segueix vigent. 

La quarta tinent d’alcalde
d’Ecologia, Urbanisme i Mobili-

tat i regidora de Nou Barris, Ja-
net Sanz, va mostrar ahir la seva
“sorpresa i decepció” davant del
fet que l’anterior govern de CiU
no comuniqués a les taules de
traspàs que l’augment de super-
fície del centre havia quedat apro-
vat per silenci administratiu, i va
anunciar que demanaran una
reunió amb el promotor del cen-
tre per tractar la qüestió. 

Igual de crític es va mostrar el
regidor socialista Daniel Mòdol,
que va denunciar ahir la “falta de
transparència” del govern de CiU,
que va intentar “ajudar a privats
d’esquena a la ciutadania”. 

Per la seva banda, l’exalcalde

i president del grup convergent,
Xavier Trias, es va defensar re-
marcant que l’oposició “coneixia
que l’ampliació quedaria apro-
vada per silenci administratiu”,
però va assegurar que el propie-
tari de l’Heron “està disposat a ne-
gociar” i a buscar alguna solució. 

Amb tot, els principals perju-
dicats de tot plegat, els comer-
ciants, segueixen ferms amb la
seva demanda. “No volem una
ampliació de superfície comer-
cial”, explica Maite Fernández, de
l’Eix Nou Barris, que assenyala
que ara toca “reflexionar entre tots
i presentar alguna alternativa a
l’ampliació que beneficiï tothom”. 

El consistori busca alternatives 
a l’ampliació de l’Heron City

Estudi | L’últim trimestre, el millor dels darrers anys per al comerç
L’estudi de l’IcoB per al segon trimestre de l’any indica que aquest “ha estat el millor dels 

darrers quatre anys”. Segons la percepció dels comerciants, l’afluència de compradors a les 
botigues creix. Tot i així, la facturació segueix descendint –un 0,5%–, encara que la seva 

caiguda es frena respecte al mateix trimestre de l’any passat –quan va ser del 0,8%–. 

F. Javier Rodríguez
PORTA

La Fundació BCN Comerç es
resigna a perdre la pista de gel

Miquel Ortega, nou
comissionat de Comerç

NOMENAMENT4El govern mu-
nicipal ha nomenat Miquel Or-
tega nou comissionat de Co-
merç, Consum i Mercats. El no-
menament d’Ortega es va fer fa
pocs dies, conjuntament amb
uns altres quatre –els de Cultu-
ra, Estudis Estratègics, Salut i
Economia Cooperativa–.

Ortega és llicenciat i màster
en física, i actualment és inves-
tigador vinculat a la Universitat

Autònoma de Barcelona (UAB).
A més, és fundador d’una con-
sultoria ambiental i d’un centre
de recerca privat en l’àmbit de les
ciències ambientals. És també
autor de diverses publicacions,
conferències i articles en revistes
especialitzades en economia i
medi ambient.  

Ortega afrontarà, entre altres,
el repte dels horaris comercials
i l’impuls del sector a la ciutat. 

POLÈMICA4La pista de gel de
Nadal de plaça Catalunya ja és
història, almenys tal com s’ha co-
negut fins ara. L’alcaldessa, Ada
Colau, va anunciar en una en-
trevista a Btv que Bargelona no
tornarà a instal·lar-se en aquella
ubicació, ja que serà substituïda
per altres activitats “atractives per
a les famílies”, que en el fons “és
el que volen els comerciants”. 

Preguntat per aquest anunci,
el president de la Fundació Bar-

celona Comerç –la impulsora
de la pista de gel–, Vicenç Gas-
ca, lamenta la decisió, tot i que es
mostra convençut que entre to-
tes les parts “es podrà buscar una
alternativa”. De fet, el nou govern
ha fet una crida a l’entitat perquè
participi en el procés d’elabora-
ció d’alternatives.

Gasca també ha explicat que
estudiaran la possibilitat de reu-
bicar la pista en un altre indret,
tot i que ho veu “complicat”. 
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Un ciclista recorre la distància
entre Sarajevo i Barcelona

CICLISME4Més de 2.000 qui-
lòmetres, sis països i 22 dies de
ruta. Aquestes són les dades del
viatge que el ciclista bosnià Jas-
min Grebic ha fet entre Saraje-
vo i Barcelona. 

L’esportista, que és professor
d’educació física al seu país, va
sortir de la capital bosniana el
passat 1 de juliol i ha recorregut
2.300 quilòmetres fins a arribar
a la capital catalana abans-d’a-

hir, després d’haver travessat
Croàcia, Eslovènia, Itàlia, Fran-
ça, Mònaco i Espanya. El ciclis-
ta ha rodat amb una bicicleta
unes 6 hores cada dia –al voltant
de 100 quilòmetres diaris–.

Amb aquesta gesta esportiva,
Grebic vol enfortir els llaços ja
existents entre les dues capitals
olímpiques i reivindicar els va-
lors de l’esport i els beneficis del
ciclisme.  

Marta Carranza és la nova
comissionada d’Esports

NOMENAMENT4El consistori
va anunciar que Marta Carran-
za és la nova comissionada d’Es-
ports de Barcelona. Aquest cà-
rrec dependrà de la tercera ti-
nença d’alcaldia, l’Àrea de Drets
de la Ciutadania, Participació i
Transparència.

Carranza, nascuda l’any 1955
a Barcelona, és llicenciada en
ciències de l’activitat física i
l’esport i en psicologia infantil
per la Universitat de Barcelona

i màster en gestió d’organitza-
cions. A més, és funcionària de
l’Ajuntament des del 1981, on ha
desenvolupat diferents càrrecs
sempre relacionats amb la pro-
moció de l’activitat física i l’es-
port. Actualment era adjunta a
la Gerència de l’Institut Barce-
lona Esports.  

El nomenament de Carran-
za ha estat acompanyat del d’E-
va Herrero, nova comissionada
d’Ecologia.     

El Municipal de Nou Barris, la
Bombonera de la Monta, estre-
narà nova gespa la pròxima tem-
porada. Fa prop d’una dècada
l’estadi va canviar el seu camp de
terra i hi va instal·lar gespa arti-
ficial. Una gespa que, a hores d’a-
ra, presenta un estat lamentable,
fet que propicia l’increment de
lesions entre els integrants del
club de futbol. 

Les obres per col·locar la
nova gespa “d’última genera-
ció”, tal com indiquen des del
club, començaran aquest di-
lluns, segons han informat fonts
de la Monta a Línia Nou Barris.
Tanmateix, ahir els tècnics mu-
nicipals van estar prenent me-
sures i preparant-ho tot per al co-
rrecte inici de les obres, que
està previst que durin aproxi-
madament un mes. 

La Monta estrenarà la nova
gespa durant el primer partit de

lliga contra el Gavà, després que
aquesta setmana es fes públic el
calendari de Tercera per al curs
vinent. Per preparar la nova
temporada, l’equip va començar
els entrenaments dimecres al
Municipal de la Trinitat Vella. 
El conjunt de Toni Escudero ha
fet 10 fitxatges, amb els quals en-
cararà una temporada que ha de

servir per tornar a il·lusionar
els aficionats de Nou Barris. 

Abans de la lliga, però, la
Monta afrontarà el Torneig
d’Històrics, on jugarà contra el
Martinenc i l’Hospi –del tres al
9 d’agost–, i la primera elimi-
natòria de Copa Catalunya, que
l’enfrontarà contra el Sant An-
dreu l’u d’agost. 

La gespa de la Bombonera havia patit moltes reparacions. Foto: CFM

Dilluns comença la renovació 
de la gespa del camp de la Monta
Redacció
LA PROSPERITAT

agenda@comunicacio21.com

AGENDA MENSUAL
DEMÀ DISSABTE 25 DE JULIOL
23:00 Concert de Burning Caravan, un so i viat-

ge cultural al passat de la música gitana amb
músics de Colòmbia, Xile i França. / Casal de
Barri de Prosperitat. 

DIUMENGE 26 DE JULIOL
9:30 Itinerari sobre història i patrimoni als

afores de la ciutat, un trajecte de tres hores
de durada conduït per Ricard Fernández. Cal
portar calçat apropiat, gorra i aigua.. / Hort
Urbà Casa de l’Aigua. 

DIJOUS 30 DE JULIOL
9:00 En el marc de les activitats d’estiu del Ca-

sal de Gent Gran de Vilapicina i la Torre Llobeta,
se celebrarà una passejada per la platja.

FINS DEMÀ
Matí-Tarda Islàndia, el contrast dels mil colors.

Exposició sobre el país del nord de l’Atlàntic
a càrrec de Consol Gràcia. / Centre cívic Can
Verdaguer. 

FINS AL 31 DE JULIOL
Matí-Tarda Exposició Weird Animals, a càrrec

d’Alessandro Vicenzi, una sèrie d’animals
realitzats per Sandra Sardà on es combina el
reciclatge, el joc i la creativitat. / Centre cívic
Can Basté. 

DIUMENGE 26 DE JULIOL
21:30 Patis escolars oberts al barri. Sessió de ci-

nema a la fresca amb la projecció de la
pel·lícula infantil d’animació Les aventures de
Tadeo Jones. / Escola Tomàs Moro. 

DIMECRES 29 DE JULIOL
17:30Taller sobre l’aigua, la natura i la vida. A

càrrec d’Artixoc. Cal anar preparats per mu-
llar-se, portar barret i berenar. / Hort Urbà Casa
de l’Aigua. 

DIMARTS 28 DE JULIOL
10:00 Nova sessió de l’Activa’t als parcs. El parc

de la Guineueta acollirà una de les últimes ses-
sions d’aquest curs de tai txi i txi kung. / Parc
de la Guineueta. 

CULTURA INFANTIL ESPORTSEXPOSICIONSTALLERS

Presentació del joc El misterio de la aba-
día, inspirat en la pel·lícula El nom de
la rosa (1986). Més tard es jugarà
amb Black Stories medieval. / Centre
cívic Torre Llobeta. 

Tarda dels joves
El nom de la rosa

Demà ds. 25 de juliol a les 17:00

Cicle de projecció de pel·lícules i una
tertúlia posterior sobre la mateixa
entre els assistents. Aquest dia serà el
torn d’Erin Brockovich, d’Steven So-
derbergh i protagonitzada per Julia Ro-
berts. / Hort Urbà Casa de l’Aigua. 

Projeccions i tertúlies
Erin Brockovich

Dv. 31 de juliol a les 20:30

El Casal de Barri de Prosperitat vol ofe-
rir un bon comiat del mes de juliol i do-
nar la benvinguda al mes d’agost. 

Terrassa sonora
Dj Chic i Good Times
Dv. 31 de juliol a les 19:00

El Casal de Barri La Cosa Nostra orga-
nitza el tradicional torneig de futbol
femení, una bona ocasió per reivindicar
el paper de la dona en l’esport. 

Torneig de 
futbol femení

Dc. 29 de juliol a les 17:30

Atletisme | Obren les inscripcions per participar en el Correbarri
Les inscripcions per participar en el Correbarri ja estan obertes. Aquesta prova atlètica, que enfronta els 10

districtes de la ciutat, se celebrarà el 4 d’octubre i comptarà amb un circuit de 10 quilòmetres que transcorrerà
per Ciutat Vella. Les inscripcions es poden fer al web de la prova –correbarri.com–. Des de la seva primera 

edició, el 2012, només hi ha hagut un guanyador, Sant Martí, que col·lecciona tres títols de ‘l’orelluda’.
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